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Abstract (en)
The invention concerns a heat-fusible textile (1) for stiffening and its method of manufacture. It comprises: - a layer of non-woven textile (2), - a weft
(3) - a knitted thread (4) providing the connection between the weft (3) and the layer of non-woven textile (2) - a heat-fusible adhesive layer (5).
According to the invention, the weft (3) is formed of threads (6) having undergone a high degree of shrinkage after its association with the textile
layer. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un textile thermocollant (1) destiné a I'entoilage et son procédé de fabrication. Il comporte : . une couche de textile non
tissée (2), . une trame (3), . un fil tricoté (4) assurant la liaison entre la trame (3) et la couche de textile non tissé (2), . une couche d'adhésif (5)
thermocollant. Selon l'invention, la trame (3) est composée de fils (6) ayant subit une forte rétraction postérieurement a son association a la couche
textile.
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